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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Orszá99YGlés Hivatala

E rk . : 2004 MARC 1, 9.

Irományszft, K 9~ ,3 Írásbeli kérdés

„A Baranya megyei Állat- és Növényegészségügye Állomás elhelyezéséről" címmel a

Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Németh Imre földművelésügyi- és

vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Mohács városában olyan információk keringenek, mi szerint a Baranya megyei Állat- és

Növényegészségügye Állomás számára irodahelyoséget keres a Földművelésügyi- és

Vidékfejlesztési Hivatal . Információink szerint ez év végéig szeretnék elhelyezni az

intézményt, bérleti, illetve tulajdoni konstrukció formájában .

Mint arról bizonyára Önnek is tudomása van, várhatóan 2004-bon megkezdődik a mohácsi

határkikötő kiépítése. A kikötőhöz kapcsolódó kiszolgáló objektumokban a vámkezelés és

ezzel járó egyéb ügyintézése feladatok elhelyezésére kulturált, megfelelő infrastruktúrával

ellátott irodaház kerül kialakításra . Meglepő számomra, hogy a kikötői beruházás

megvalósulásától függetlenül az ott működő hivatalok egységes kialakításától eltérő

elhelyezésben gondolkozok az FVM Baranya megyei hivatala . Véleményem szerint a

határkikötő működésének hatékonysága szempontjából az volna a kívánatos, hogy a

vámkezeléssel kapcsolatos funkciókat ellátó hivatalok egy helyre kerülnének .



Kérdezem ezért tisztelt miniszter urat :

Igaz-e a fent említett hír, miszerint az FVM Baranya megyei Hivatala a Növény- és

Állategészségügyi Állomás elhelyezésére önálló irodahelyiséget keres?

Véleménye szerint nem volna-e célszerű a hivatalt a leendő határkikötő területére telepíteni?

Mi indokolja a sürgős intézkedést?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . március 17 .
r

Bánki Erik
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